
Zápĺsnica
zo zasadnutia Obecného zastupitel'stva obce Lĺetava,

konaného dřla 27 .3.2023

Pĺogtam:

1. otvorenie a schválenie návrhovej komisie a oveľovatel'ov zápisnice
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Právna analýzazmlilv nebýových priestorov budovy oÚ Lietava
4. Żiadosť p.Kasáková Anna o pľenájom nebýových priestorov
5' Zrušenie uznesenia ć.IIl2023
6. Návrh uznesenia k združeniu obcí Roháč
7. A) MŠ L.Závadka_ obnova studne a obnova budovy

a. Príprava PD, ako podkladu k výzve ,,obnova verejných hĺstorických a pamiatkovo
chránených budov

b. Sprevádzkovanie vodného zdroja - zapojenie sa do výzvy - Enviro fond - Program
obnovy dediny 2023

B) Havarijný stav,'Terasa oÚ"
C) obecný rozhlas - zefektívnenie a nadstavba systému
D) obnova plotovejvýplne na obecnom cintoríne Lietava
E) Prístavba PD-ZŠ
F) Traktor oÚ-zapojenie sa do výzvy
G) Kamerový systém
H) Rozšírenie kapacity Elektro-rozvodu lhrisko ZŠ

l) Dráha DHZ
8' Návrh na L' úpravu rozpočtu 2023
9. Rôzne:

a. Žiadosť stavebníkov lokalĺty,,za Holým vŕškom"
b. Žiadosť Mgr. Melišíkovej ,,nedostatočná kapacita Zš"

L0. Diskusia
L1'' Záver

K bodu 1 - otvoľenie, schválenĺe návľhovej komisie, overovateloov zápisnĺce a
zapisovatel'a

otvorenię rokovania zasadnutia obecného zastupiteľstva obcę Liętava vykonal starosta obce
Mgr. Ivan oboňa o 17:00 hodine, privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva,
hostí, občanov a skonštatoval, že zasadnutie oZ je uznášania schopné. Z ...9... poslancov je
pľítomných ....7 .... poslancov.
Neprítomný/í: Peter Gašpierik, Mgr. Róbeľt Vessa

obecné zastupiteľstvo obce Lietava schvaĘe program zasadnutiaOZ
Do návľhovej komisie sú zvolení: Pavol Zavadzan, František Koša
Za overovateľov zápisnice: Ing. Stanislav Košša, Zlacká Kataľína
Za zapisovat eľku z ápi sni ce : M artina Br ezániov á
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Hlasovanie o Uznesení č. 1212023 - oZ

Pľítomní poslancĺ: Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieľiko v á, Katarina Zlacká, Mi chal Martiniak, Stani sl av Chodelka,
Neprítomní poslancĺ: Peter Gašpierik, Mgľ. Róbert Vessa

Hlasovali zaz 7 / Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieľiková, Katarín a ZIacká, Mi chal Martiniak, S tani sl av Chodelka,
Hlasovali pľoti: 0
Zdrźa|isaz 0

K bodu 2 - Kontrola plnenia uznesení

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
KonštaĘe, že
z predchádzajűcich zasadnutí oZ bolri stanovené tieto úlohy:
Uznesenie č.7l23
Rokovanie o nových podmienkach nájomnej zmluvy so Slovenská pošta a.s. - úloha trvá
Uznesenie č.8123
- Rokovanie o nových zmluvných podmienkach na dodávky energii (EE,ZP) _ úloha trvá
- Zmluvanazbęr textilu v obci _ obec neprijala návrh zmluvy
- Stolnotenisový klub v priestoroch MoS neakceptoval návrh zmluvných podmienok

obecné zastupiteľstvo obce Lietava

beľie na vedomĺe informáciu starostu o stave uznesení č).'712023 a812023.

Hlasovanie o Uznesení č. 1312023- oZ

Pľítomní poslanci: František Koša, Ing. Stanislav Košša' Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriková, Katarín a Z|acká, Michal Maľtini ak, Stani sl av Chodelka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgľ. Róbert Vessa

Hlasovali zaz 7 / František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriko v á, Kataľrna Zlacká, Mi chal Maľtini ak, Stani sl av Chodelka,
Hlasovali pľoti:0
Zďržalisaz 0

K bodu 3 - Právna analýzazmlúv nebytových prĺestoľov budovy oÚ Lietava

Na zastupiteľstvo bola pozvaná pánom staľostom JUDr. Keceľová- Veselá k právnemu
vysvetleniu nájomných zmluv v priestoľoch oCU Lietava, ktoré po analýze vyhodnotila,žepri
predložených a analyzovaných nájomných zmluvách k obecnému majetku nebola dodrŽanźl
niektorá z predpísaných možných foriem prenájmu majetku obce v súlade so zákonom
o majetku obcí a Zásadarni hospodárenia s majetkom obcí, v đôsledku čoho všetky predložené
nájomné zmluvy odporujú zákonu, preto sri absolútne neplatné v zmysle ustanovenia $ 39
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občianskeho zákonníka.. odporučila nájomcom, aby podali nové Žiadosti, ktoré bud'Ú ĺa oZ
Lietava schvaľované v dvoch kolách ( zámer + zmluva). odporučila zttroveň' pľepracovat'
dokument Hospodárenia s majetkom obce.

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
Konštatuje, Že bolo oboznámené s právnu analýzouzmlűv na prenájom nebýových priestoľov
nachádzajucich sa v budove oCÚ Lietava'

Beľĺe na vedomie právnu analýzu zmlilv nebýových pľiestorov budovy oCÚ Lietava
a potľebu prepľacovania auzatvorenia nových nájomných zmluv.

Hlasovanie o Uznesení č. l4l2023- oz

Pľítomní poslanci: Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzaĺ, Mgr. Monika
Gašpi eriko v á, Katanna Zlacká, Michal M artiniak, Stani slav Chodelka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovalĺ zaz 6 / Františęk Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
G ašpi eriko v á, Katanna Zl acká, M i chal M arti ni ak,
Hlasovali pľotĺ: L/ Stanislav Chodelka
Zdňa|isaz 0

K bodu 4 _ Ť'iadosto p. Kasáková Anna o prenájom nebytových pľiestorov

Žiadosť pani Kasákovej Anny, majiteľky kademíctva pľedniesol pán starosta. Prizvaná JUDr
Kecerová- Veselá upozornila na dôvody hodné osobitného zręteľa.

obecné zastupiteľstvo obce Lietava

l. Beľie na vedomie
žiadosť zaevidovanú pod č). 1646 zo dňa24.3.2023, ktoru podala súkromná podnikateľka : Anna
Kasáková, so sídlom/ o1318 Lietava, Lietaval39,IČo 43 083 501, o pľenechanie majetku obce
do dlhodobého nájmu, konkĺétne nebýového priestoru číslo 2, ktorý sanachádzanapnzemi
budovy súp. č. 1"46,ktorá je postavenánapozemku CKN parcelné č:is|o s77/7 v obci Lietava.

1. Schval'uje

prebytočnosť majetku obce, nebýového priestoru číslo 2, ktorý sanachádzanapnzemí stavby
súp. ě.146, postavenej na pozemku CKN parcelné číslo 877lI v obci akatastľálnomuzemi
Lietava, nehnuteľnosti zapisané v katastri nehnuteľností na okľesnom úrade Żi|ina,
katastrálnom odboľe, na liste vlastníctva ě' 782, v celosti vo vlastníctvę obce Lietava.

2. Schval'uje

zámer obce pľenechat' majetok obce, nebytový priestor číslo 2, ktorý sa nachádzanapnzemi
stavby súp. č.146, postavenej na pozemku CKN parcelné ěíslo 877ll vobci akatastrálnom
uzęmi Lietava, nehnuteľnosti zapísané v katastri nehnuteľností na okresnom úrade Żilina,
katastrálnom odbore, na listę vlastníctva č,. 782, v celosti vo vlastníctve obce Lietava' do
nájmu žiad'ateľovi:AnnaKasáková, IČoł:083 501 so sídlom013 18 Lietava, Lietaval39,
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v zmysle ust. $ 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí v znení neskoľších
pľedpisov, z dôvodov hodných osobĺtného zreteľa, ktoľé spočívajú v tom, že žiadateľ
predmetné pľiestoľy uživa od 13.4.2022 na účel preváđzkovania 

',Pánske' dámske a detské
kaderníctvo", ktorého činnosť je pre obyvateľov obce verejnoprospešná. Dôvodom hodným
osobitného zreteľaje aj skutočnosť, že žiadateľ uživa pľedmetné priestory na zźlkladę zmluvy
o nájme, ktorá nebolauzavretá v súlade so zákonom č,. I38ll99I Zb. o majetku obcí a prejavil
záujem tento pľávny vzťah legalizovať novou zmluvou, ktorá bude uzavretá zákonným
spôsobom.

3. Schval'uje

zverejnenie zámeru obce prenechať majetok obce, nebyového priestoru číslo 2' ktorý sa
nachádza na pnzemi stavby súp. č.146, postavenej na pozemku CKN paľcelné č,islo 87711
v obci a katastrálnom uzęmí Lietava, nehnuteľnosti zapísané v katastri nehnuteľností na
okľesnom úľade Żilina,katastrálnom odbore, na liste vlastníctva č.782,v celosti vo vlastníctve
obce Lietava, do nájmu žiadateľovi : Anna Kasáková, IČo 43 083 501 so sídlom 013 18
Lietava, Liętaval39, v zmysle ust. $ 9a ods. 9 písm. c) zákonač,.I38ll99I Z. z. o majetku
obcí v zneni neskorších predpisov, z dôvodov hodných osobitného zreteľa, ktoľé spočívajú
V tom, že žiadatel' predmetné priestory uživa od 13'4.2022 na účel prevádzkovania 

''Pánske,dámske a detské kadeľníctvo", ktorého činnost' je pľe obyvatel'ov obce veľejnopľospešná.
Dôvocĺom hodným osobitného zręteľaje aj skutočnosť, žę žiadateľ užíva predmetné priestoľy
na zźlklade zmluvy o nájme, ktorá nebola uzavrętä v súlade so zákonom č). 13811991 Zb.
o majetku obcí apľejavil záujem tento pľávny vzťahlegalizovať novou zmluvou, ktorá budę
uzav r etá zákonným sp ô s o b om.

4. Poveruje staľostu obce

aby zámer pľenajať majetok schváleným spôsobom obec zverejnila najmenej 15 dní pred
schvaľovaním nájmu obecným zastupiteľstvom na svojej úradnej tabuli a na svojej internetovej
stránke, pričom tento zámeľ musí bý'zverejnený počas celej tejto doby,

Hlasovanie o Uznesení č. 1512023- oZ

Prítomní poslancĺ: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriko v á, Katanna Zlacká, Mi chal Maľtini ak, S tani sl av Chodelka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr' Róbeľt Vessa

Hlasovalĺ za: 7 / František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriko v ä, Katarina Zlacká, Michal M artiniak' S tani sl av Chodelka,
Hlasovali protĺ:0
Zdň,alisaz 0
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K bodu 5 - Zľušenie uznesenia č.1112023

Staľosta obce vysvetlil dôvod zrušenia Uznesenia č,.IIl2023 v plnom zĺeni.

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
Konštatuje, že prerokovalo návrh na zrušenie uznesenia

Beľie na vedomie informáciu starostu k požiadavke na zľušenie uzneseniač:.Ill2)23
ruší uznesenie č.l ll2023 v plnom zneni

Hlasovanie o Uznesení č. 1612023- oZ

Pľĺtomní poslanci: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzaĺ, Mgr. Monika
Gašpieľiko v á, Katanna Zlacká, Michal Martini ak, Stani slav Chodelka,
Neprítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbeľt Vessa

Hlasovali zaz 7 / Františęk Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriko v á, Katanna Zlacká, Michal Martini ak, Stani slav Chodelka,
Hlasovali pľotĺ:0
ZdrźalÍsaz 0

K bodu 6 - Návrh uznesenĺa k zdľuženiu obcí Roháč

Staľosta obce predniesol návrh na ziadenię združenia obci ,, Združenie obcí Roháč". Článok
zmluvy o zániku členstva odporučila pnzvaná, JUDr. Kecerová- Veselá pripomienkovať
azapracovať do zmluvy.

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
konštatuje, Že

Pľeľokovalo :
a. Návrh na znaďenie združęnia obcí ,,Združenie obcí Roháč'' so sídlom Podhorie 50,
013 18 Podhorie, ktoľého predmetom činnosti bude poskýovanie sociálnych sluŽieb
najmä pľostredníctvom domova sociálnych služieb
b. zmluvu o znadeni zdruŽenia obci ,,Združenie obcí Roháč'' ako aj stanovy tohto
združenia
c' splnomocnencazdruženia obcí ,,Združenie obcí Roháč'' Antona Chobota, nar.

, trvalé býom Podhoľie 92 ,ktorý je oprávnený konať v mene združenia
obcí ako aj osobou oprávnenou podať návrh na registráciu zdruŽenia obcí.

Poveľuje:
Starostu obce Lietava rokovaním o zmene stanov a zmluvy o ziadeni združęnia
,,Združenie obcí Roháč".

Hlasovanĺe o Uznesení č. 1712023- oZ

Pľítomní poslanci: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgľ. Monika
Gašpieriko v á, Katanna Zlacká, Mi chal M artini ak' S tani sl av Chodelka,
Neprítomní poslanci: Peteľ Gašpierik, Mgr. Róbeľt Vessa
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Hlasovalĺ za: 7 / František Koša, Ing. Stanislav Košša' Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriková, Katarín a Zlacká, Mi chal M artini ak, S tani sl av Chodelka,
Hlasovali proti:0
Zdrźal.isaz 0

K bodu 7 A)-MŠ L,Záľvadka- obnova studne a obnova budovy
a. Pľípľava PD, ako podkladu k výzve ,,Obnova veľejných

histoľických a pamiatkovo chránených budov
b. sprevádzkovanie vodného zdroja - zapojenie sa do výzw - Envĺro

fond - Pľogľam obnovy dedĺny2023
Starosta obce pľedniesol zámer zapojiť sa do výzvy ,' obnova verejných historických
a pamiatkových chránených budov"- budovy pred rokom 1980 a tak získat' finančnú pomoc aŽ
do sumy 240 000,00 EUR pri oprave bývalej MŠ v Lietavskej Závadke.Išlo by o záteplenie,
kúrenie, strechu, výmenu okien. V prípade schválenia by sa tak majetok obce zhodnotil
a budova by bola funkčná ' Ing. Stanislv Košša požiadalposlancov' aby tento pľojekt podporili.
S bývalou MŠ Lietavská Ztlvadka súvisí aj ďaisia výzvaoo Program iozvoja deáiny-z)ź3" do
ktoľej by sa zapojilo a bola by moŽnosť z tejto výzvy sprevádzkovať studňu obecné
zastupiteľstvo poverilo Ing. Stanislava Koššu, aby zistil aký je stav zásobovania vodou
( nájomný dom p. Becík- napojenie vody zo studne ).

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
Konštatuje' že prerokovalo informáciu k postupu obnovy a spľevádzkovania budovy
bývalej MŠ v Lietavskej Závadke
Schval'uje

a) Kapitálové výdavky v rozpočte obce na rok 2023 vo výške 14 000,-€ ako náklad na
vypracovanie pĄektovej dokumentácie a projektových nákladov pľe podanie Žiadosti
k výzv e,,obnova veľejných historických a pamiatkovo chránených budov".

b) Bežné výdavky výdavky v rozpočte obce na rok2)23 vo výške 1 000,-€ ako náklad na
vykonanie HDS studne pri objekte bývalej MŠ v Lietavskej Ztlvađkę a projektových
nákladov pľe podanie žiadosti kvýzve,,Program obnovy dediny 2023"

Hlasovanie o Uznesení č. 1812023- oZ

Pľítomní poslanci: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriková, Katarín a Zlacká, Michal Martiniak, Stani slav Chodelka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovali zaz 7 / Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriko v á,, Katarína Zlacká, Mi chal M aľtini ak, S tani sl av Chodelka'
Hlasovalĺ pľoti:0
Zdľžali sa: 0

K bodu 7 B) _ Havarijný stav,,Teľasa OÚ*

Starosta obce inťormoval o havarijnom stave terasy v budove oCU Lietava- dlažbauvoľnená,
zatekanie do priestorov.

obecné zastupitel'stvo obce Lietava
Konštatuje, Že pľerokovalo informáciu staľostu obce k stavu teľasy budovy ocÚ Liętava
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Schval'uje navýšenie bežných výdavkov v rozpočte obce na rok2023 vo výške 5 000'_€, ako
náklad na sanáciu havarijného stavu a obnovy terasy budovy ocÚ Liętava.

Hlasovanie o Uznesení č. 1912023- oZ

Prítomní poslancĺ: Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriko v á, Katanna Zlacká, Mi chal M artiniak, Stani sl av Chodelka'
Neprítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovali za: 7 / František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriková, Kataľín a Zlacká, Mi chal M aľtiniak, S tani slav Chodelka,
Hlasovali pľoti:0
Zdľźalisaz 0

K bodu 7 C) _ obecný rozhlas _ zefektívnenĺe a nadstavba systému

Starosta obce prerokoval s obecným zastupiteľstvom zefektívnenie rozhlasu v obci. Nahľávanie
a vyhlasovanie by bolo realizované v čase vhodného pre občanov i mimo stránkových hodín,
v poobedňajších hodinách, víkendoch. Stanislav Chodelka mal otázku o výške nákladov. Ing.
Stanislava Košša informoval o spokojnosti občanov v susednej obci Lietavská Svinná- Babkov.

obecné zastupiteľstvo obce Lietav a
Konštatuje, Že preľokovalo informáciu starostu obce k nadstavbe systému obecného ľozhlasu

Schvalouje navýšenie beŽných výdavkov vkapitole ,,Miestny rozhlas - udržba", v rozpočte
obce na rok2023 vo výške 4 000,-€.

Hlasovanie o Uznesení č. 2012023- oZ

Pľítomní poslancĺ: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriková, Katarín a Zlacká, Michal M artiniak, Stani sl av Chodelka,
Nepľítomní poslancĺ: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovali zaz 7 / František Koša' Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriková, Katarín a Zlacká, Mi chal M artiniak, S tani sl av Cho delka,
Hlasovali pľoti:0
ZdrŽalisa:0

K bodu 7 D) _ obnova plotovej výplne na obecnom cintoľíne Lietava

Starosta obce informoval o rękonštukcii plotu- qýplne na obecnom cintoríne v Lietave.
Finančné prostriedky určené na opravu sú zapracované v Pľogramovom ľozpočte 2023-2025.

Obecné zastupiteľstvo obce Lietava
Konštatuje, že prerokovalo infoľmáciu staľostu obce k zaháieniu prácnarekonštrukcii plotovej
výplne na obecnom cintoríne.

Beľie na vędomie, informáciu starostu obce k zahtĄeniuprác na rekonštrukcii plotovej výplne
na obecnom cintoríne.
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Hlasovanĺe o Uznesení č. 2ll2023- oz

Pľítomní poslanci: Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgľ. Monika
Gašpi eľiko v á, Katanna Zlacká, Mi chal M artini ak, Stanislav Chodelka,
Nepľítomní poslanci: Peteľ Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovalĺ zaz 7 / František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriková, Katarín a Zlacká, Michal Martini ak, S tani slav Chodelka,
Hlasovalĺ pľoti:O
Zdrźalisaz 0

K bodu 7 E) _Prístavba zŠ pu

Staľosta obce vysvetlil situáciu okolo pľojektu ZŠ Lietava. V roku 2022bolavypracovaná iba
štúdia. Pľojekt nebol spľacovaný. Z tohto dôvodu sa vyčlenilo 12 000,00 EUR na vypracovanie
projektovej dokumęntácie.

obecné zastupitel'stvo Obce Lietav a
Konštatuje, že prerokovalo informáciu starostu obce k stavu PD prístavby ZŠ Lietava.

Schval'uje kapitálové výdavky v rozpočte obce na rok 2023 vo výške 12 000'-€, ako náklad
na PD pľístavby ZŠ Lietava .

Hlasovanie o Uznesení č. 2212023- oZ

Prítomní poslancĺ: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgľ. Monika
Gašpieriko v á, Katanna Zlacká, Michal Maľtini ak' Stani sl av Chodelka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovali zaz 7 / Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgľ. Monika
Gašpi eriko v á, Katanna Zlacká, Mi chal Martiniak, S tanislav Chodelka,
Hlasovali proti:0
Zdržalisaz 0

K bodu 7 F) - Traktoľ OÚ
Starosta obce vsúvislosti so zbemýn dvoľom ajeho vybavením informoval ovýzve na
zabezpeč,enie,,Techniky pre triedený zber komunálneho odpadu'o traktor z Enviromentálneho
fondu do výšky 80 000,00 EUR s 5 % účast'ou obce'

obecné zastupiteľstvo obce Lietav a
Konštatuje, že prerokovalo informáciu k možnosti zapojenia sa do vý,zvy na finančné
prostľiedky z Environmentálneho fondu na obstaľanie,,Techniky pre triedený zber Ko.

Schval'uje kapitálové výdavky v ľozpočte obce na rok2023 vo výške 1 000,-€ ako náklad na
vypracovanie projektových pođkladov pre podanie Žiadosti kvýzve.

Hlasovanie o Uznesení č. 2312023- oZ

Prítomní poslancĺ: František Koša, Ing' Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriková, Katarín a Z|acká, Mi chal Martini ak, Stani sl av Chodelka,
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Neprítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovali zaz 7 / František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriková, Katarín a Zlacká, Mi chal M aľtini ak, S tani sl av Chodelka,
Hlasovali pľoti:0
Zdrźa|isaz 0

K bodu 7 G ) - Kameľový systóm

Staľosta obce otvoril diskusiu k spľevádzkovaniu kamerového systému , ktorý je v obci
nefunkčný azastaralý. Potreba sprevádzkovania hlavne na objektoch oCÚ, Šr + rŠ , budova
bývalej MŠ Lietavská Závadka, okolie objektu CooP Jednota azćroveň zahź|iť budovanie
siet'ového ľozvodu. Ing. Stanislav Košša podal infoľmáciu, žeby mala by'ěoskoľo vyhlásená
výzva v oblasti prevencie kriminality a mohli by sa tak ziskat'finančné prostriedky.

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
Konštatuje' Že prerokovalo informáciu staľostu k aktuálnemu stavu kameľového systému obce
a možnostiam jeho opätovného vybudovania.

Schvalouje navýšenie bežných výdavkov v rozpočte obce na rok2023 vo výške 4 000,-€ ako
náklad na sprevádzkovanie kamerového systému pľi objektoch ocÚ, MŠ LietavskáZávadka,
Šrc + Jedáleň a okolie objektu CooP Jednota Supermarket azahájenie budovania sieťového
rozvodu.

Hlasovanie o Uznesení č. 2412023- oZ

Pľítomní poslanci: Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgľ. Monika
Gašpi eriková, Katarín a Zlacká, Michal M artini ak' Stani sl av Cho delka,
Neprítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr' Róbert Vessa

Hlasovali za: 7 / Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriko v á, Katanna Zlacká, Mi chal Maľtiniak, S tani sl av Chodelka,
Hlasovalĺ pľoti:0
Zdrź,alisa:0
K bodu 7 H ) - Elektľo-ľozvod lhrĺsko ZŠ

Starosta obce informoval o nedostatočnej kapacite elektrickej siete pri usporiadaní Letných
Lietavských slávností a o nutnosti na tęnto účel vybudovat' sezónnę miesto . Elektrina vedená
vzduchom a napojená na stĺp @odiny + odbęrné miesto)_ vyúčtované len pri akciách.

obecné zastupitel'stvo obce Lietava
Konštatuje, Že prerokovalo infoľmáciu starostu obce k stavu nedostatočnej kapacity elektrickej
siete pre obecné podujatia konané v areáli ZŠ Lietava

Schval'uje navýšenie kapitálových výdavkov v ľozpočte obce na ľok 2023 vo výške l 500,-€.

Hlasovanie o Uznesení č. 2512023- oZ

Pľítomní poslancĺ: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriková, Katarín a Zlacká, Michal Maľtini ak, S tani sl av Chodelka,

9



Nepľítomní poslancĺ: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovalĺ zaz 7 / František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgľ. Monika
Gašpieľiková, Katarín a Zlacká, Mi chal Martini ak' S tani slav Chodelka,
Hlasovali pľoti:0
Zdrža|isaz 0

K bodu 7 I) _ Dľáha DĺJZ

Ing. Stanislav Košša oboznámil obecné zastupiteľstvom so súčasným stavom dľáhy preDHZ,
ktorá potrebuje ľekonštrukciu. Je moŽnost' využitiaYýzvy CooP Jednota do výšky 6 000,00
EUR, ktoľá by bola plne ľefundovaná na materiálové vybavenie. Prtrce nebudú súčasťou
fi nancovan ia. Až po schvále ní výzvy by sa zač,alo s realizźrciou pľoj ektu.

obęcné zastupiteľstvo obce Lietava
Konštatuje, že pľeľokovalo informáciu Ing. Stanislava Koššu o možnosti ach zapojenia sa do
výzvy ......

Schval'uje kapitálové výdavky v rozpočte obce na rok2023 vo výške 3 500,-€ ako náklad na
zahájenie vybudovan ia ďr źú.ry pr e DHZ.

Hlasovanie o Uznesení č. 2612023- oZ

Pľítomní poslanci: Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriko v á', Katanna Zlacká, Mi chal Martini ak, Stani sl av Cho delka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovali zaz 7 / František Koša' Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzarl, Mgľ' Monika
Gašpi eľiko v á, Katanna Zlacká, Mi chal Martiniak, S tani slav Chodelka,
Hlasovali pľoti:0
Zdrźalisa:0
Hlasovalĺ proti:
Zdňa|isaz

K bodu 8 ) - Návrh na 1. úpľavu ľozpočtu2023

Staľosta obce poŽiadal ekonómku obce, aby informovala o 1 . úpľave rozpočtu obce 2023

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
konštaĘe, Že preľokovalo návrh na 1. úpravu ľozpočtu obce 2023

beľie na vedomie predložený materiál ekonómkou ocÚ
schval'uje 1. úpravu rozpočtu obce 2023 v predloŽenom znení

Hlasovanĺe o Uznesení č. 27ĺ2023- oZ

Pľítomní poslancĺ: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriková, Katarín a Zlacká, Mi chal Martini ak, S tani sl av Cho delka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgľ. Róbert Vessa
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Hlasovali zaz 7 / František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriková, Katarín a Zlacká, Mi chal Maľtini ak, Stani sl av Chodelka,
Hlasovalĺ pľoti:0
Zdrźa|isaz 0

Kbodu9)-Rôzne
a Žiadosť stavebníkov lokality ,,za Holým vŕškom"

Za stavebníkov lokality,, za Holým vŕškomo' vystúpil doc.Ing. Libor Gašpierik, CSc., aby
vysvetlil situáciu okolo realizácie rozšírenia vodovodu a splaškovej kanalizźtcie v danej
lokalite. Uviedol, že oIJ vŽiline dňa 3.5.2022 vydal na stavbu Rozhodnutie na realizáciu
rczširenia verejného vodovodu a rozšíľenia splaškovej kanalizźtcię v rámci stavby Lietava- Za
Holým vŕškom. Projekt na výstavbu prípojky je schválený. obyvatelia danej lokality žtadajű ,
aby sa obec zapojila do najbliŽšej výzvy atým pomohla krealizác1i stavby_ zastrešovala by
stavbu obec, financovanie by znášalri majitelia nehnuteľností v danej lokalite. Pani
Hubočanová: prečo ste neprišli skôr' nemôŽem nechať starostu V tom, že nekoná. Ako bývalá
poslankyňa, som Vás tu nikdy nevidela niečo žiadať. Pán Martiniak: Pozęmkové spoločenstvo
robilo na chate vodovod akanalizáciu na vlastné náklady. Pán Kľesťan: ešte raz, my nežiadame
peniaze, žíadame podporu obce pri zastľešovaní prípadnej výzvykrealizácii.

obecné zastupiteľstvo obce Lietav a
konštaĘe, že pľeľokovalo žiadosť stavebníkov

beľie na vedomię žiadost'
schval'uje pokračovať podľa uznesenia č.23l202I okĺem finančného zabezpećenia obcou.

Hlasovanie o Uznesení č. 2812023- oZ

Prítomní poslanci: František Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpieriko v á, Katanĺa Zlacká, Mi chal Martini ak, S tani sl av Chodelka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbert Vessa

Hlasovali zaz 6 lIng. Stanislav Košša, Pavol Zavadzaĺ, Mgr. Monika Gašpieriková, Katarína
Zlacká, Michal Maľtiniak, Stanislav Chodelka,
Hlasovali pľoti: František Koša
Zdrž,a|isaz 0

b. Žiadosť p. Melišíkovej k nedostatočnej kapacite ZŠ Lietava

Mgr. Petra Melišíková podala Žiadost'o prezentovanie hlasu zúčastnených ľodičov a priateľov
školy o získanię informácie týkajúcich sa aktuálnych krokov veđenia obce vo veci rozšírenia
priestoľov kapacít ZŠ Lietava, prezentovania prístavby ZŠ Lietava ako vęci veľejného zźujmu
a demonštrovanie nesúhlasu s aktuáln5'm možn;ým riešením, aby 8 detí z obce Podhorie
navštevovalo ZŠ Lietavská Lúčka.
Slova sa ujala pani riaditel'ka Mgr. Tatiana obložinská, ktoľá ľodičom ozntlmila, že do školy
príjme všetky deti zLietavy i Podhoria. Počty detí na zápise budú iné ako počet detí vMŠ,
treba počítať deti podľa stavu matriky, nie návštevnosti MŠ. Pán staľosta riešil spádovost' na
stľętnutí v Liet. Lúčke so starostom obce Podhorie, starostom obcę Liet. Lúčka, ľiaditeľkou ZŠ
Lietava, riaditeľkou zŠ liet. Lúčka o moŽnom umiestnení detí do zŠ riet' Lúčka, s čím pani
riaditeľka nesúhlasí. Nasledujúci školský ľok má vyriešený, uvoľňujú kabinet, aby sa mohla
vývoľiť ďalšia trieda. Problémom bude nasledujúci ľok, ak nebude prebiehať reaÍizácia
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pľístavby, musia sa hľadat' d'alšie priestory na vývorenie dočasnej triedy' Chcú sa vyhnúť
dvojzmennej prevádzke. Prítomný občan: ak by bola dvojzmennosť tak na 2. stupni. Pani
riaditel'ka odpovedala, že to nemôže, lebo deti majú delené hodiny na 2. stupni a tým pádom
by boli dlho do večera v školę. Pán starosta pripomienkoval, že nikto neriešil iné riešenie, len
prístavbu 4 tried a nie jedáleň. Pani riaditel'ka odpovedala , že jedáleňnie je ľiešením. Buď bude
súčast'ou jedálne aj kuchyňa inak by to nemalo eťekt a s dovoz z jedálne by bol z|ožitý' Pani
Melišíková: je nutnosť vzđe|źwania, situáciu tľęba riešiť pre budúcnosť obce, treba už konať,
aby sa to zas neodkladalo. Pán Gašpierik Juraj podotkol, aby sa našlo konečne ľeálne riešenie'
PtnZrebný navrhol, aby sa povedalo, ako sa bude škola ľozširovať a dať časový horizont' Pán
starosta podotkol ešte raz, Že finančné prostriedky na pľojekt sú vyčlenené' Pán Stanislav
Košša: starosta obce a ľiaditeľka školy musia spolupracovat' pľi zadávaní a vypracovaní
projektu prístavby. Treba riešiť a netreba emócie. Pán František Koša: prečo nespolupracuje
obec Podhorie, poŽiadajme o priestory obec Podhorie na 2 roky Pán Matejkov: staľosta obce
Pođhorie mi sľúbil v rámci možností pomoc pri vybudovaní ZŠ. Ponúkol triedu v Kultúrnom
dome v Podhorí, ale pani riaditeľka poznamenala, že vykurovanie v týchto pľiestoroch by sa
z finančného hľadiska nezvládlo. Pani riaditeľka prosí, ak niekto vie o dočasnom pľiestoľe pre
umiestnenie triedy, aby dal vediet'v škole.

obecné zastupitel'stvo obce Lietava
konštaĘe, žc prerokovalo žiadosť o rozšírenie kapacity v ZŠ Lietava

beľie na vedomie Žiadosť
poveľuje staľostu obce pľipľaviť projektovú dokumentáciu na pľístavbu školy v spolupľáci
s riaditeľkou ZŠ Lietava, stavebnou komisiou obce Lietava, pľojeĹtantom a členom.áay fuoly

Hlasovanie o Uznesení č. 2912023- oZ

Pľítomní poslancĺ: Fľantišęk Koša, Ing. Stanislav Košša' Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriková, Katarín a Z|acká, Michal Maľtini ak, Stani slav Cho delka,
Nepľítomní poslancĺ: Peter Gašpieľik, Mgľ. Róbęľt Vessa

Hlasovali zaz 6 lIng. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika Gašpieriková, Katarína
Zlackä, Michal Martini ak, S tani slav Cho delka,
Hlasovali pľotĺ: Fľantišek Koša
Zdrźal.isaz 0
K bodu l0 ) - Diskusĺa

a. Územný plán obce
Pán Ján Belan sanazačiatku op;ital prečo nemôŽe dostať slovo na oZ E občan, ktorý písomne
požiadal o zaradenie žiadosti do rokovania. Pán staľosta citoval rokovací poriadok. Skupina
občanov prišla požiadat', aby boli ich pozemky zaradené do UPN, lebo nemôžu realizovat'
výstavbu. Pán starosta odpovedal, že trebacitlivo reagovať na potrebu rozvojaobce. Je to t'ažkźl
téma, ktoru tľeba riešiť, ale otvorenie 2. dodatku termínovo nevie určiť. Doteraz sa nič neriešilo
atęraz nový starosta to má vyriešit'. Pán Ján Belan: či je perspektíva rozvoja obce nový
doplnok UPN. Pán Sagan: Liet. Závadka nemá žiadny pozemok UPN vhodný na výstavbu'
Chcem, aby si môj syn postavil dom' aj keď má pozemok, ale načo kupovat'pozemok v inej
obci, keď ho mám doma v Liet. Závadke. Pén Zrebný: tľeba otvorit' doplnok, aby Lietavci
bývali v Lietave, aby bol v prospech občanov. Pán starosta: v roku 2O2O nebol ešte schválený
doplnok č. 1 a byvalý starosta uŽ nechal schváliť otvorenie dodatku č,.2. Pćn Kavecký:
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potrebujem doriešit'dodatočné stavebné povolenie. Pán staľosta: Pán Kavecký potrebuje riešiť
zlegalizovanie stavby. Ptĺn Zavadzan: pteč,o by sa ma| otvárať dodatok UPN kvôli čieľnej
stavbe. Pani Zlacká: pľečo riešite teľaz všętky veci, ktoré uŽ mali by' dávno riešené. Pán
starosta: UPN sa otvorí, ale asi až v roku 2024. Pán Zrebný: V apríli 2024 sa mení stavebný
zákon, treba ho preštudovať a odporučam radšej ľiešit'UPN skôr' ako nadobudne účinnost'nový
zákon'

b. Nájomná zmluva Holienčíková Lucia

Pani Lucia Holienčíková sa prišla infoľmovať o nájomnej zmluve, ktorá je pre ňu
neakceptovateľná. Mám platiť za enetgie, ale hodiny mám svoje' A čo sa týka spotreby plynu,
gamatky sú uŽ 3 roky pokazené a tak kúrim elektrickým ohrievačom. Nechápem , pľečo mám
platiť energie zamŻ, keď mám vlastné hodiny. Pán starosta:legalizácia zmlúv je pre všetkých
na rovnakej úrovni, treba si podať novú Žiadosť a bude vypracovanánová zmluva.

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
beľie diskusiu na vędomie

Hlasovanie o Uznesení č. 3012023- oZ

Pľítomní poslanci: Fľantišek Koša, Ing. Stanislav Košša, Pavol Zavadzan, Mgr. Monika
Gašpi eriková' Katarín a Zlacká, Michal M aľtini ak, Stani sl av Chodelka,
Nepľítomní poslanci: Peter Gašpierik, Mgr. Róbeľt Vessa

Hlasovali zaz 6 lIng. Stanislav Košša, Pavol Zavaďzan, Mgľ. Monika Gašpieńková, Katarína
Zlacká, Mi chal Martini ak, Stani slav Chodelka,
Hlasovali protĺ: František Koša
Zdrź,a|isa:0

Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Lietava dřn27 .03.2023 ukončęné o 22'30 hodine.

Zapisala: Martina Bt ezániov źl

overili zápisnicu: Ing. Stanislav Košša, Katarína Z|acká
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